

Notulen Algemene Ledenvergadering Dorpsbelang Oosterbierum & Klooster-Lidlum

Datum: Donderdag 7 november 2024

Locatie: Dorpshuis It Mienskar

Aanwezig: Roelof Houtsma, Ortwin Dijkstra, Claudia Nendels, Jan Rommert de Jong, Jasper Nammensma, Jantine Akkerman

Afwezig met kennisgeving: Rintje Visser

Agenda

1. Welkom
 2. Notulen vorige vergadering
 3. Verenigingszaken
 4. Bestuurswijzigingen
 5. Stand van zaken diverse projecten
 6. Rondvraag
 7. Sluiting
-

Notulen

1. Welkom

Roelof Houtsma opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.

2. Notulen vorige vergadering

Anna Bakker leest de notulen van de vorige vergadering voor. Harry Mons merkt op dat er een nieuw lid voor de kascommissie benoemd moet worden.

3. Verenigingszaken

Claudia Nendels bespreekt dat zij een cursus bij Doarpswurk heeft gevolgd, waarin het belang van het actualiseren van de statuten naar voren kwam. Twee punten worden voorgesteld:

- **Naamswijziging** naar Dorpsbelang Oosterbierum/Klooster-Lidlum.
- **Lidmaatschapsvorm:** Het huidige persoonlijke lidmaatschap wordt voorgesteld om te wijzigen naar een huishoudenslidmaatschap (maximaal 2 personen per adres). Beide personen krijgen dan stemrecht.

Er is een vraag over stemrecht voor elk lid van een stel. Het bestuur bevestigt dat beide leden stemrecht krijgen.

4. Verenigingszaken: WBTR en huishoudelijk reglement

Claudia meldt dat sinds 2021 de **Wet bestuur en toezicht rechtspersonen (WBTR)** van kracht is, waardoor een huishoudelijk reglement verplicht is.

5. Financiële status Sint Joris

Claudia toont in een presentatie dat het financieel moeilijk wordt om het dorpsblad Sint Joris voort te

zetten zonder nieuwe inkomsten. De kosten zijn toegenomen, en er worden meer adverteerders gezocht. Harry Mons stelt een abonnementsmodel voor; dit wordt overwogen voor niet-leden.

6. Contributieverhoging

Claudia presenteert een overzicht van de kosten in 2023 en 2024, evenals een verwachting voor 2025. Om alle kosten te dekken, stelt het bestuur voor de contributie te verhogen naar €17,50 per stel. Er ontstaat discussie over het stemrecht van alleenstaanden en stellen.

Pauze

Stemming: Na aanleiding van de discussie over het stemrecht en contributie per stel/persoonsgebonden is er besloten de stemming over deze twee punten (wijziging statuten en verhoging contributie) mee te nemen naar de volgende ledenvergadering. Bestuur dorpsbelang geeft aan de feedback mee te nemen en de volgende vergadering met een duidelijk voorstel te komen waarover gestemd gaat worden. De stemmen m.b.t. het toetreden van Anna Bakker zijn geteld.

7. Bestuurswijzigingen

- **Nieuw bestuurslid:** Anna Bakker wordt voorgesteld en unaniem verkozen.
- **Aftredend:** Jasper Nammensma treedt af vanwege tijdsgebrek door eigen bedrijf en gezin.

8. Diverse projecten

- **Natuurlijk Ferskaat:** Vorig week is de eind verantwoording van het Project Natuerlik Ferskaat ingediend bij Het Waddenfonds en de gemeente Waadhoeke. Beide waren subsidie verstrekkers in het project. Na verwachting zal het resterende bedrag moeten worden terug gestort, dit staat apart op de bankrekening van het Dorpsbelang. We zijn in afwachting van de uiteindelijke beschikking Het Waddenfonds en de gemeente Waadhoeke.
- **Verkeer remmende maatregelen:** Gebaseerd op een enquête is er overleg geweest over verkeersremmende maatregelen. Er zijn echter zorgen over de plaatsing en effectiviteit. Er wordt afgesproken dit een tijd aan te kijken.
- **Schoolgebouw:** Het vrijgekomen schoolgebouw is terug bij de gemeente. Er zijn gesprekken gestart met bouwbedrijf Bijland om er appartementen van te maken. Dorpsgenoten krijgen voorrang bij eventuele verhuur.
- **Sporthokje:** Er is een bedrag van €77.000 beschikbaar gesteld door Maatschappelijke Plus voor renovatie. Dit bedrag kan mogelijk nog verhoogd worden. Het bestuur bekijkt de mogelijkheid voor het sporthokje om het multifunctioneel te maken en neemt daarbij vandalismebestendigheid in de begroting op.

9. Rondvraag

- **Tine Bergsma:** Bieten liggen op het pad, akkerbouwer zal zorgen voor vrije doorgang.
- **Paddy Bergsma:** Vraagt naar de stand van zaken rond "Dijk van een Wijf". Roelof geeft een toelichting waarin duidelijk wordt dat het dorpsbelang hier geen (grote) rol in heeft.
- **Gerry Tichelaar:** Herinnert iedereen aan de reanimatiecursus op 13 november in het Mienskar.
- **Johannes Wolbers:** Opmerking over het fietspad naar De Bjusse; deze is modderig en moeilijk begaanbaar. Dorpsbelang zal contact opnemen met de gemeente.

- **Tessa Koster:** Vraagt naar de voortgang van de nieuwbouw; helaas staat deze momenteel stil.
- **Petrus Houtsma:** Stelt voor om de notulen per e-mail te versturen. Dit zal in de toekomst gebeuren. De notulen zullen in dat geval niet meer voorgelezen worden tijdens de vergadering.
- **Berdien Hiemstra:** Vraagt naar het gebruik van de loods bij Westra; deze zal tijdelijk als stalling dienen voor bussen.

10. Sluiting

Roelof Houtsma bedankt iedereen voor de aanwezigheid en sluit de vergadering.